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Abstract (en)
The tube is first printed and is then heat-shrunk into a circular shape and filled. The tube is first flat-printed symmetrically with the tube centre-line
before the tube is bent into a ring. The initial printed image applied is distorted in comparison with the unfolded image. The distortion of the printed
image is equal to the change in shape of the tube as a consequence of subsequent tube-shrink. A pre-print distortion factor is calculated which is
related to the ring geometry and the heat-shrink characteristics of the plastics tube. The distortion factor relates to the centreline of the product in the
filled ring and is positive, and is added to the longitudinal dimension of the printed image.

Abstract (de)
Bei dem Verfahren wird ein flächiger Druck auf einen Kunststoffschlauch aufgebracht, der nach dem Bedrucken durch thermisches Schrumpfen
gekranzt wird. Der flächige Druck wird symmetrisch zu der Mittellinie des Schlauches vor dem Kranzen aufgedruckt und ist gegenüber der nach dem
Kranzen vorliegenden Größe verzerrt. Hierzu wird ein Verzerrfaktor bestimmt, der von der Kranzgeometrie und von den Schrumpfeigenschaften des
verwendeten Schlauchmaterials abhängt. Dieser Verzerrfaktor bezieht sich auf die Mittellinie des Kranzprodukts und ist positiv, d.h. er wird der nach
dem Kranzen gewünschten Abmessung des Druckes in Längsrichtung hinzugezählt. <IMAGE>
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